
Referat af møde i Grundejerforeningen Ullerødhave, den 23. august 2022
Hos Nina

Tilstede: Mogens, Erik, Nina, HC, Barbara, Niels
Afbud: Stine

Dagsorden:
1. Valg af referent
2. Fibernet
3. Henvendelse fra RY 213 - flisegang, mail af 24. juli 2022
4.  Aircondition mail fra Erik
5. Affaldssortering
6. Gartner
7. Økonomi
8. Opfølgning på sommerfest
9. Forsinkelsesbassin
10. Eventuelt, herunder næste møde

1. Valg af referent
// Niels

2. Fibernet
Vi afventer YouSee, der forventeligt på et tidspunkt vil række ud til hustandene om den enkelte
husstand ønsker tilslutning.

3. Henvendelse fra RY 213 - flisegang, mail af 24. juli 2022
// Under forudsætning at flisetype og mønster opretholdes kan vi ikke se, at der er noget
problem i at forlænge flisegangen mellem husene RY213 og RY214 frem til egen havelåge,.



4.  Aircondition mail fra Erik
Vi gør opmærksom på følgende ved etablering af evt airconditionanlæg
1) Eventuelle  konstruktionsændringer eller facadeændringer skal godkendes af kommunen
2) I bygningsreglementet fastlægges relativt strenge regler for støjgrænser i skel som skal
overholdes.

5. Affaldssortering
// Barbara kontakter Forsyningen med henblik på få et oversigtskort og en samlet konklusion for
placeringen af affaldsbeholdere, når de skal tømmes. Denne distribueres til Rypevænget
212-216  og 241-252. Sagen afsluttes hermed fra bestyrelsens side.

6. Gartner
IAB.

7. Økonomi
Vi har ingen husstande i restance for 1. rate. 2. rate er ved at blive gjort op.

8. Opfølgning på sommerfest.
Bestyrelsen rækker en stor tak til Festudvalget (Lars RY240, Bjarne RY242, og Torben DR312)
for et meget vellykket arrangement og et kæmpe arbejde.

9. Forsinkelsesbassin
Intet nyt.

10. Eventuelt, herunder næste møde
Henvendelse om gl gynger (kæder og dæk). Vi forventer at benytte dem til et fremtidigt
gyngestativ og skal derfor ikke flyttes fra fællesskuret.

Næste møde tirsdag den 20. september kl 19:30 hos HC, RY224.


